
 
 
Dolnośląskie Stowarzyszenie na rzecz Autyzmu realizuje 
zadanie: 
 
- 
Klub „Po drodze”- dla młodzieży i dorosłych osób z autyzmem 
i zespołem Aspergera z Wrocławia.  
2.04.2024r.- 31.05.2024r. 

 
 
Grupa integracyjna - zajęcia  
 
Data - od 3.04 2024 roku 
  
Kiedy - każda środa od godziny 16.00 do godziny 19.00  
 
Miejsce zajęć - ul. Grabiszyńska 57 we Wrocławiu 
  
 
Koordynator tel.  785 965 695 
 
 
 
Zadanie jest finansowane ze środków Gminy Wrocław. 

 

 

Stowarzyszenie zobowiązuje się zapewnić rozwiązania alternatywne, na wniosek osoby ze 

szczególnymi potrzebami,  pod nr tel. 785 965 695 adres mailowy: autym7@o2.pl 

 


